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آتش بازی لژیونرها در اروپا
لژیونرهای فوتبال ایران در 
طــول دو هفته گذشــته آمار 
قابل توجهــی را ثبت کردند. 
به گزارش گروه ورزشی مردم 
ســالاری از اللهیار صیادمنش 
شــروع کنیم که در دو هفته 
اخیــر توانســته 3 گل برای 
تیمش بزند. او در پیروزی 6-1 
زوریا در بازی دیشــب مقابل متالیست موفق به دبل شد تا در 12 هفته ای که از 
لیگ برتر اوکراین گذشــته، آمار 6 گل و 2 پاس گل را ثبت کرده باشــد. شهاب 
زاهدی هم در دو بازی اخیر زوریا، 2 گل زده و یک پاس گل داده اســت. مهدی 
طارمی که جلوی بواویشتا قربانی داوری شد، با 2 پاس گلی که در این بازی داد، 
آمــار فوق العاده ای در 2 بازی اخیــر تیمش ثبت کرده و به جز 2 پاس گل مقابل 
بواویشتا، هت تریک جلوی توندلا در کارنامه او دیده می شود. سردار آزمون هم بعد 
از دبل مقابل اسپارتاک مسکو و پاس گلی که در آن بازی داد، جلوی دینامو مسکو 
هــم پاس گل داد هر چند که درباره تعداد پاس گلهای او در این دو بازی، روایات 
متفاوتی منتشر شده است. علی قلی زاده که هم اینروزها حسابی روی فرم است در 
دو بازی آخر تیمش دو گل زده و یک پاس گل داده اســت. به این نکته هم اشاره 
کنیم که ســامان قدوس در بازی برنتفورد مقابل برنلی اولین گل لیگ برتری اش 

را زد و کریم انصاری فرد و احسان حاج صفی هم به تازگی برای آ.ا.ک گل زده اند.

قرارداد راموس فسخ می شود؟
شــاید باورنکردنی به نظر 
به عنوان  لوپاریزین  اما  برسد 
رسانه ای نزدیک به باشگاه پی 
اس جی خبر داده اســت که 
مدیران تیم فرانسوی به فسخ 
قرارداد ســرجیو راموس فکر 
می کنند چرا کــه خرید وی 
را اشتباه می دانند. به گزارش 
فوتبالی، البته بعید است که پی اس جی در نهایت این تصمیم را اجرا کند چرا 
که باید کل دستمزد وی در یک سال و نیم آینده را بپردازند. در حقیقت راموس 
پس از پنج ماه هنوز برای پی اس جی بازی نکرده چرا که دچار مصدومیتی شدید 
شــده است و هنوز نتوانسته به پایان مراحل درمان برسد. راموس هنوز برای پی 
اس جی بازی نکرده است و مدیران تیم فرانسوی از این بابت به شدت خشمگین 
هســتند چرا که حس می کنند که سرشان کلاه رفته است. مصدومیت راموس 
همچنان ادامه دارد و این بازیکن تا کنون نتوانسته حتی در تمرینات گروهی زیر 
نظر پوچتینو حضور پیدا کند. راموس به عنوان خریدی کهکشــانی در تابستان 
راهی پی اس جی شد هر چند که از همان ابتدا نسبت به خرید وی انتقادهایی 
وجود داشت چرا که هواداران پی اس جی اعتقاد داشتند که با حضور مارکینیوش 
و کیمپمبه نیازی نبوده است که دســتمزد بالایی برای خرید راموس پرداخته 
شــود. حالا باید دید که آیا مدیران پی اس جی تهدید خود را عملی می کنند و 

قرارداد کاپیتان سابق رئال مادرید را فسخ می کنند یا نه.

خسرو حیدری مشاور مدیرعامل استقلال شد
تیــم  پیشــین  بازیکــن 
فوتبال اســتقلال بــه عنوان 
مشــاور ورزشــی مدیرعامل 
این باشــگاه منصوب شد. به 
گزارش فوتبالی، با اعلام رسانه 
باشگاه استقلال، در حکمی از 
سوی مصطفی آجورلو؛ خسرو 
عنوان مشــاور  بــه  حیدری 
ورزشــی مدیرعامل منصوب شد. خســرو حیدری با انجام 304 بازی با پیراهن 

استقلال، پنجمین بازیکن تاریخ باشگاه استقلال از نظر تعداد بازی است

زمان خداحافظی زلاتان از فوتبال مشخص شد
ستاره  ابراهیموویچ  زلاتان 
ســوئدی میلان تاکید کرد تا 
زمانی که از فوتبال و باشــگاه 
بیــرون نیاندازنــش، به بازی 

کردن ادامه خواهد کرد. 
زلاتان ابراهیموویچ در آغاز 
ماه اکتبر 40 ساله شد و حالا 
بســیاری از رســانه ها مدعی 
هستند که این ستاره ســوئدی در اواخر دوران فوتبالی اش قرار دارد. اما زلاتان 
همچنان به روند خوبش در ســری آ ادامه می دهد و در ماه آوریل نیز قراردادش 
را با روسونری تمدید کند. برخی از مردم نیز معتقدند که میلان آخرین باشگاه 
زلاتان خواهد بود، اما مهاجم سابق بارسلونا این نظریه را رد کرد و گفت ممکن 
اســت که در تیم دیگری نیز بازی کند.  به نقل از سایت گل، زلاتان در گفت و 
گویی با Telefoot در خصوص آینده اش گفت: »رازی که باعث شده تا الان به 
فوتبال ادامه دهم در ذهنم است و من می خواهم ثابت کنم که 40 فقط یک عدد 
اســت و من می توانم به کاری خیلی دوست دارم، ادامه دهم. می خواهم هر روز 
پیشرفت کنم. واضح است که نمی توانم مثل گذشته بازی کنم، اما الان عاقل تر 
هســتم و تجربه بیشــتری دارم. از عملکردم در زمین تعجب نمی کنم، زیرا من 
بهترین هســتم. چیزی برای ثابت کردن ندارم، اما نمی خواهم بازنشسته شوم و 
سپس به خاطر آن حسرت بخورم و فکر کنم که می توانستم بیشتر ادامه دهم. تا 

روزی که مرا از فوتبال بیرون نیاندازند، به بازی کردن ادامه خواهم داد.«

صعود شاگردان مهدوی کیا با هت تریک سلمانی  
تیم ملی زیر 23 سال ایران 
با هدایت مهدی مهدوی کیا 
توانست با نتیجه 3 بر 2 از سد 
تاجیکستان بگذرد. به گزارش 
فدراسیون  رســمی  ســایت 
فوتبال، تیم ملی زیر 23 سال 
ایران در آخرین بازی از مرحله 
انتخابی جام ملت های آسیا در 
مقابل تاجیکستان قرار گرفت و با برتری مقابل این تیم توانست جواز حضور در 
این رقابت ها را به دست بیاورد. شاگردان مهدی مهدوی کیا پس از پیروزی مقابل 
نپال و لبنان، برای صدرنشینی در گروه نیاز به برتری مقابل تاجیکستان داشتند 
که با تلاش بازیکنــان و کادرفنی، این بازی با نتیجه 3-2 به نفع ایران به پایان 
رسید. هر سه گل تیم زیر 23 سال ایران توسط یاسین سلمانی کاپیتان تیم به 
ثمر رسید. گفتنی است مسابقات جام ملت های زیر 23 سال آسیا سال آینده در 

کشور ازبکستان برگزار خواهد شد

بازی تیم های ملی فوتبال ایران و امارات در لبنان 
برگزار می شود؟

یک رســانه لبنانی خبر داد فعلا بحث تغییــر محل میزبانی از تیم های ملی 
فوتبال ایران و امارات وجود ندارد و این دو مسابقه در خاک لبنان برگزار می شود. 
تیم ملی فوتبال لبنان در مســابقات انتخابی جام جهانی 2022 قطر روزهای 

20 و 2۵ آبان میزبان تیم های ایران و امارات است.
 لبنانی ها از چند ماه پیش تلاش خود را برای گرفتن میزبانی این دو مسابقه 
انجام دادند و فیفا هم با این موضوع موافقت کرد اما بالا گرفتن تنش های داخلی 
در لبنان و همچنین تنش با چند کشــور عربی ممکن است این میزبانی را هم 
تحت تاثیر قرار بدهد؛ بخصوص اینکه دولت امارات روز گذشــته از شهروندانش 
خواســت از سفر به لبنان خودداری کنند. این موضوع باعث شده است تا بحث 
انتقال میزبانی لبنان از ایران و امارات در یک کشور بی طرف مطرح شود سایت 
elmaestrosport لبنان امروز مدعی شــد تماس هایی صورت گرفته است که 
تایید می کند بازی لبنان با ایران و امارات در خاک لبنان برگزار می شود و خبری 
از کشور بی طرف نیست. این سایت همچنین با اشاره به تلاش فدراسیون لبنان 
برای حضور تماشــاگران در ورزشگاه اعلام کرد که امید چندانی برای به نتیجه 

رسیدن این تلاش ها وجود ندارد.

اخبار کوتاه

3 بازی و 9 امتیاز؛ استقلال مجیدی لیگ بیست و یکم 
را به بهترین شــکل ممکن حداقل از نظر آماری استارت 
زده و همــه امتیــازات ممکن را تا اینجــای کار به جیب 

زده است.
بنایش در فصول قبلی گذاشــته شده و مجیدی، این 
ارثیه شــوم را به دوش می کشــد. در برخی از پست های 
بازی، اســتقلال بــا ترافیکی از بازیکن روبروســت و این 
احتمال وجود دارد که به برخی از بازیکنان حتی به عنوان 
بازیکن تعویضی بعد از دقیقه 90 بازی نرســد. در برخی 
پســت های دیگر اما به قدری برهوت نیروی انسانی رویت 
می شــود که مجیدی مجبور است با چنین نیروی انسانی 

زیر استانداردی بسازد.
ترافیک

  سیســتم بازی اســتقلال در این فصــل، تنها نیاز به 
یک مهاجم واقعی دارد. درحقیقت فقط یک مهاجم چهار 
چهارم بایــد در چیدمان تیم مجیدی قــرار بگیرد. حالا 
نگاهی به لیســت استقلال در این قسمت زمین بیندازیم: 
ارسلان مطهری، آرمان رمضانی، محمدرضا آزادی، رودی 
ژستد و امین قاسمی نژاد. ۵ بازیکن برای یک جای خالی و 
طعنه آمیز اینکه 3 نفرشان در این فصل خریداری شده اند. 
از این جمع شاید تنها قاسمی نژاد توانایی بازی در پستی 

دیگر )وینگر( را داشته باشد.
در مرکز زمین هم چنیــن ترافیکی را به طرز دیگری 
مشاهده می کنیم؛ درحالیکه استقلال در این پست زمین، 
نیاز با بازیکنان مختلفی بــا خصوصیات متفاوت دارد اما 
تیم مجیدی انبوهی بازیکن شبیه هم دارد؛ سعید مهری، 
روزبه چشمی، مهدی مهدی پور و آرش رضاوند. این جمع 

شاید کمیت مناســبی داشته باشند ولی تفاوت نه چندان 
زیادشان قطعا باعث ایجاد مشکل در روند تیمی استقلال 

می شود.
حتی می توان به درون دروازه هم چنین اشاره ای کرد. 
3 دروازه بــان اصلی و یک دروازه بان جوان که نمایش های 
درخشان زیادی درون دروازه تیم های پایه استقلال دارد.

برهوت
  اســتقلال با 3 مدافع متمرکز بازی می کند درحالیکه 
تنها 4 بازیکن برای این پســت دارد. یعنی اگر یک مدافع 
مصدوم شــود )مثــل مصدومیت یزدانی برابــر تراکتور و 

احتمال بازی نکردن برابر فجرسپاســی(، اســتقلال روی 
نیمکت مدافعی نخواهد داشــت مگر اینکه روزبه چشمی 
برخــلاف پازل ذهنی مجیدی مجبور شــود به قلب خط 
دفاع برود.    در پســت هافبک بازیساز هم چنین قاعده ای 
حکمفرماســت. امیرحسین حســین زاده و رضا آذری که 
اولی بســیار جوان اســت و فاقد پختگی لازم و دومی هم 
چندان مدنظر مجیدی نیســت. آرش رضاوند هم به دلیل 
خصوصیات بازی و کارنامه اش )یک پاس گل در تمام لیگ 
بیســتم(، اصولا بازیکنی برای بازی در این قاب محسوب 

نمی شود.

راهکار مجیدی
  فرهــاد مجیدی برای حل این مشــکل عدم تعادل، 
راهکارهــای خاص خودش را دارد. جذب روزبه چشــمی 
مثلا؛ بازیکنی که قادر اســت در 2 پســت بازی کند و با 
حضــور او، اســتقلال می تواند یک خریــد )مدافع میانی 
یا هافبک دفاعی( را ذخیره کرده و در پست دیگری خرج 
کند. حتی جذب امین قاســمی نژاد را هم می توان در این 
قاب قرار داد چون او توانایی بازی به عنوان مهاجم مرکزی 
و وینگر را دارد. تغییر پســت هم راه حل دیگری است که 
فعلا درباره یامگا امتحان شــده است؛ مدافع راستی که به 
دلیل حضور وریــا غفوری، به نیمه زمین رقیب رفته و به 
عنوان وینگر در دو سمت و حتی مهاجم مرکزی به بازی 

گرفته می شود.
موفقیت فرهاد در ۱۰ درصد ابتدایی

اســتقلال در ســه هفته ابتدایی با رعایت فاکتورهای 
مورد نیاز برای قهرمانی توانسته نمایش قابل قبولی داشته 

باشد اما هنوز 90 درصد از راه باقی مانده است.
استقلال گل نمی خورد

تیــم فرهاد مجیدی در نیم فصل دوم لیگ بیســتم در 
فاز دفاعی به ثبات رســیده بود و حالا ایــن ماجرا ادامه 
دارد. آنها در ســه هفته نخســت گلی دریافت نکرده اند و 
در جــدول تنها تیم های ســپاهان، آلومینیــوم و پیکان 
هســتند که هنوز عدد صفر جلوی تعداد  گل خورده شان 
حک شــده اســت. یکی از اصلی ترین راه ها برای رسیدن 
به موفقیت این اســت که دروازه تان را بســته نگه دارید. 
تیم های زیادی در طول تاریخ بوده اند که با خطوط دفاعی 

مستحکم به جام قهرمانی رسیده اند

هافبک تیم  ملی امید گفت: بازی در مقابل تاجیکستان 
پتانسیل و عیار تیم را نشــان داد و این بردها را به مردم 
ایران تقدیم می کنیم. محمد سلطانی مهر در گفت وگو با 
ایسنا در رابطه با پیروزی 3 بر 2 تیم ملی امید ایران مقابل 
تاجیکســتان اظهار کرد: بازی خوب و جانداری داشــتیم 
و از قبل می دانســتیم بازی ســختی پیش رو داریم چون 
تاجیکی ها از حمایت هواداران شان برخوردار بودند. بعد از 
هر دو گلی که دریافت کردیم، خداراشکر خیلی خوب به 
بازی برگشتیم و این پتانسیل و عیار تیم را نشان می دهد. 
از صعود تیم به دور نهایی خیلی خوشــحالیم و این بردها 

را به مردم ایران تقدیم می کنیم.
امیدوارم توانسته باشیم مردم را خوشحال کرده باشیم. 
از کادرفنی، کادر پزشکی و همه عواملی که کمک کردند 
تا با آسودگی  خاطر کار کنیم و این سه بازی را پشت سر 

بگذاریم تشکر می کنم.
او دربــاره دیدارهای تیم ملی گفــت: بازی های خیلی 
خوبی را پشــت سر گذاشــتیم. مهم نیست چه بازیکنانی 
در ترکیــب قرار می گیرند و مهم این اســت که تیم ملی 
کشورمان بازی ها را با موفقیت پشت سر بگذارد. وضعیت 

خودم هم خوب است و تمام تلاشمان را انجام می دهیم تا 
در هر بازی موفق عمل کنیم.

ســلطانی مهر درباره شــرایط میزبانی تاجیکستان در 
مرحله مقدماتی جام ملت های آســیا اظهار کرد: وضعیت 
میزبانــی تاجیکســتان در بعضی موارد مناســب نبود. از 
اینترنت هتــل گرفته تا غذا به مشــکلات زیادی خورده 

بودیم.
 خداراشکر آشپز تیم ملی بزرگسالان با ما آمد و از نظر 
تغذیه دیگر به مشــکلی نخوردیم اما اگر نمی آمد از لحاظ 
تغذیه به مشــکل می خوردیم. برق هتــل زیاد می رفت و 
کادر اجرایی تیم این مشکلات را به کنفدراسیون فوتبال 

آسیا اطلاع خواهند داد.
امیدوارم در ســال های آینده ایران این میزبانی ها را به 
عهده بگیرد چــون صد درصد می توانیم خیلی بهتر عمل 
کنیم. امیدوارم از این تحریم های ظالمانه جدا شویم و به 

شرایط بهتری هم برسیم.
این هافبک تیم  ملی امید با بیان این که بازی در چمن 
مصنوعی بود و شــرایط در مقایسه با چمن طبیعی فرق 
داشــت، گفت: همه بازی ها ســه روز یک بار برگزار شد و 

خســتگی در بدن بازیکنان ماند. این غیرت بازیکنان بود 
که نشــان داد چگونه بازی می کنیــم. باز هم باید از کادر 
پزشــکی و ماساژورها هم تشــکر کنم که کنار ما بودند و 

توانستیم ریکاوری خوبی داشته باشیم. 
او درباره حضور مهدی مهدوی کیا به عنوان ســرمربی 
تیم ملی امید گفت: من بســیار خوشحالم که مهدوی کیا 
انتخاب شــد و روی نیمکت تیم ملی نشســت. کسی که 

ســال ها در آلمان و تیم های پایه کار کرده و می داند چه 
کاری انجام  دهد.

هــدف بزرگی داریــم و می خواهیم با هــم کار کنیم 
تــا به المپیــک پاریس صعود کنیم. هیــچ چیزی دور از 
دســترس نیســت و امیدوارم بتوانیم موفق شویم. به نظر 
 من تیم ملی می تواند با این بازیکنان موفق باشد و طلسم 

چندین ساله را بشکند.

بازیکن تیم ملی بســکتبال بانوان با بیان اینکه این تیم 
از آمادگی جسمی و روحی بالایی برای حضور در مسابقات 
دســته »ب« کاپ آسیا برخوردار اســت، گفت: انگیزه ما 

بیشتر از قدرت حریفان است. 
دلارام وکیلی در گفتگو با خبرنگار مهر در مورد آخرین 
وضعیت تیم ملی بسکتبال بانوان برای حضور در مسابقات 
دسته »ب« کاپ آسیا گفت: پنجمین و آخرین اردوی آماده 
ســازی در جریان است. تا امروز تمرینات و اردوهای خیلی 
خوبی ســپری کرده ایم طوری که به بالاترین حد آمادگی 

رسیده ایم.
وی تصریــح کرد: از نظر ذهنــی و روانی هم روز به روز 
برای حضور در مســابقات و دیدار بــا حریفان مان آماده تر 
می شــویم به خصوص که تجربه دیدار با لبنان و ســوریه 
را داریم. تیم ملی بســکتبال بانوان ایران دو سال پیش در 
مســابقات غرب آســیا با این دو تیم دیدار داشت که البته 

نتیجه هر دو دیدار را هم واگذار کرد.
ملی پوش بســکتبال بانوان خاطرنشان کرد: مسابقات 
غرب آســیا که دو ســال پیش در آن شرکت کردیم اولین 
تجربه اعزام برون مرزی ما بــود اما برای رقابت های پیش 
رو شرایط متفاوت و بهتری داریم. بازیکنان قدیمی تجربه 
بیشتری دارند بازیکنان جدید هم از نیروی جوانی و انگیزه 
بالایی برخوردار هستند. امســال برای دیدار با این دو تیم 

خیلی آماده تر هستیم.

وکیلی در واکنش به اینکه »مسابقات پیش رو به لحاظ 
حساســیت با مسابقات غرب آســیا قابل مقایسه نیست«، 
گفت: قطعاً همین طور است، این رقابت ها خیلی رسمی تر 
اســت، مسابقات دو ســال پیش با حضور نمایندگان غرب 
آسیا بود اما در رقابت های امسال تیم های دیگر مناطق قاره 
مانند اندونزی و قزاقســتان هم شرکت می کنند. البته در 
گروه مقابل تیم اردن هم قــرار دارد که ما دو بار موفق به 

شکست این تیم شده ایم.
وی ادامه داد: در کل رقابت های بســکتبال دسته »ب« 
کاپ آســیا نســبت به غرب آسیا از حساســیت بیشتری 
برخوردار است، قطعاً همین مسئله روی عملکرد تیم ملی 
ایران می تواند تاثیرگذار باشــد همانطور که عملکرد دیگر 
تیم ها را تحت تاثیر قرار می دهد. به هر حال فقط یک تیم 
از میان 6 تیم شرکت کننده در مسابقات، سهمیه حضور در 

مسابقات دسته اول کاپ آسیا را به دست می آورد.
بازیکن پســت سه تیم ملی بســکتبال بانوان در مورد 
مراحل اردویی این تیم و لغو اردوی برون مرزی که قرار بود 
که در ترکیه برگزار شــود نیز یادآور شد: اگر امروز آمادگی 
خوبی داریم به این دلیل اســت که طی ماه های گذشته به 
صــورت مداوم درگیر تمرین و اردو بودیم. فقط یک ماه به 
خاطر برگزاری مسابقات لیگ، تمریناتمان تعطیل شد که 
آن هم با درگیری در رقابت های باشــگاهی سپری شد. در 
کل شرایط تمرینی خوب سپری شد. فقط خیلی بهتر بود 

اردوی برون مرزی هم انجام می شد. در این صورت شرایط 
تمرینــی متفاوت و دیدار با تیم هــای ترکیه روی آمادگی 

جسمی و روانی بازیکنان تاثیر مثبت زیادی داشت.
وکیلــی تاکید کرد: با این حال و اینکه حریفانمان بعضاً 
طــی ماه های اخیر برگزارکننده دیدارهای رســمی زیادی 
بوده اند، برای شــرکت در مســابقات انگیزه خیلی زیادی 
داریم. همه بازیکنان یکدل شده اند که قهرمانی این رقابت ها 
را از آن خود کنند و بتوانند برای نخســتین بار وارد دسته 

اول کاپ آسیا شوند. 
اتفاقــی که اگر رقم بخورد، موفقیــت خیلی بزرگی در 
ورزش و بســکتبال ایران خواهد بود به خصوص که مدت 

زمان زیادی از حضور محجبه ما در میادین نمی گذرد. ملی 
پوش بســکتبال بانوان گفت: برای قهرمانی کارمان سخت 
اســت اما انگیزه ما برای این کار بیشــتر از قدرت حریفان 
اســت. مصمم هســتیم تا همه دیدارها را ببریم و صاحب 

سهمیه شویم.
مسابقات دسته »ب« کاپ آسیا طی روزهای 16 تا 22 
آبان ماه به میزبانی اردن برگزار می شود. طبق برنامه اعلام 
شــده، تیم ملی بســکتبال بانوان در روز نخست مسابقات 
بــه مصاف لبنان می رود و در روز دوم هم با ســوریه دیدار 
 خواهد داشــت. قهرمان این رقابت ها به دســته اول کاپ 

آسیا صعود می کند.

آبی پوشان پایتخت تا اینجای کار موفق بودند اما تحلیل ها نقاط ضعف آنها را نشان می دهد

عدم تعادل عجیب در استقلال
علیرضا خطیبی

هافبک تیم  ملی امید: 

میزبانی تاجیکستان مناسب نبود

دلارام وکیلی:

انگیزه بسکتبال بانوان ایران بیشتر از قدرت حریفان است

چهره پرافتخار کشتی و ورزش ایران در مسابقات جهانی 
و المپیک، گفت: مســئولان شــیراز به وعده های خود در 
دادن پــاداش عمل نکردند و نیمی از پاداش ۷۵0 میلیونی 

که در مصاحبه هایشــان قول داده بودند را پرداخت کردند!  
محمدرضا گرایی در گفت وگو با ایســنا، با قدردانی از مردم 
ایران بخاطر ابراز محبت شــان به ورزش کشتی، اظهارکرد: 

مــردم عزیز ما همیشــه به قهرمانان خــود لطف و محبت 
داشته اند و من نیز با دعای خیر آن ها توانستم در رقابت های 
المپیک و جهانی به 2 مدال طلا برسم و خوشحالم توانستم 
برای لحظاتی خنده را بر لب شــان بیاورم. دارنده مدال های 
طلای کشتی فرنگی جهان و المپیک، در پاسخ به این سوال 
که آیا با کسب این 2 مدال طلا قانع شده یا خیر، گفت: اکثر 
کشــتی گیرانی که در المپیک به مدال طلا رسیده بودند به 
مســابقات جهانی نیامدند اما هدف من از همان ابتدا تکرار 
مدال طلا در مســابقات جهانی بود و لطف خدا نیز شامل 
حالم شد که بر سکوی نخست هر 2 رویداد بایستم. کسب 
مدال طلای المپیک انگیزه زیادی به من داد تا در مسابقات 
جهانی نیز به مدال طلا برسم. قطعا با این 2 مدال طلا قانع 
نشده ام و باز هم با همه توان برای خوشحالی مردم و کسب 
بهترین نتایج به میدان می روم. وی درباره رسیدن به رکورد 
کســب مدال های طلای المپیک و جهان در یک سال، که 
برای نخستین بار در ورزش ایران صورت گرفت، خاطرنشان 
کــرد: این اعتماد به نفس را داشــتم که در هر 2 رویداد به 
مدال طلا برســم و واقعا به چیزی جز طلا فکر نمی کردم. 
خوشــحالم توانســتم به این افتخار برســم و برای کشورم 
افتخارآفرینی کنم. امیدوارم در مســابقات جهانی پیش رو 
و همچنیــن المپیک 2024 نیز باز هــم به مدال های طلا 
برســم. محمدرضا گرایی در پاسخ به این سوال که بسیاری 
معتقدند برادرش محمدعلی گرایی به حقش در المپیک و 
مسابقات جهانی نرســید، گفت: علی بیشترین سهم را در 
کســب مدال های من داشت و واقعا کسب این افتخارات را 

مدیون او هستم. بدون شک با داشتن برادری بزرگتر که در 
اردوها و مسابقات، همیشه به من کمک کرده، توانستم به این 
موفقیت ها برسم. علی واقعا به حقش نرسید و برای او خیلی 
ناراحتم که با ناداوری نتوانست در المپیک حقش را بگیرد. 
به هر حال اتفاقی اســت که افتاده و ما هر دو با انگیزه زیاد 
تمرینات را شروع کرده ایم و می خواهیم در المپیک پاریس 

2 مدال طلا برای کشتی و ورزش ایران بدست بیاوریم.
دارنده مدال های طلای جهان و المپیک، در پاسخ به این 
سوال که آیا مسئولان شــیراز به قول خود در دادن پاداش 
عمل کردند یا خیر، گفت: متاسفانه تا این لحظه مسئولان 

شیراز به آنچه قول داده بودند عمل نکردند.
 گفته بودند ۷۵0 میلیون تومان به طلایی های المپیک 
پاداش می دهیــم اما نصف آن را دادند. همانطور که گفتید 
به عنوان نخستین ورزشکار ایران در یک سال به دو طلای 
المپیک و جهان رســیدم اما باز هم خبــری از حمایت از 

مسئولان شیراز نیست! 
وی در پایــان گفــت: از مردم عزیزمانتشــکر می کنم و 
امیدوارم باز هم دعای خیرشــان بدرقه راه ما باشــد تا در 
میادین بعدی نیز باعث شادی آن ها شویم. همچنین از پدر 
و مادرم، مربی عزیزم آقای گیوی، محمد بنا و کادر فنی تیم 
ملی و دکتر دبیر رئیس فدراسیون کشتی و حمید سوریان 
بخاطر زحماتشــان تشــکر می کنم. این موفقیت ها حاصل 
تلاش و حمایت های آقایان دبیر و ســوریان است که بطور 
کامل وقتشان را برای کشتی گذاشته اند. امیدوارم ما نیز با 

تکرار نتایج خوب بتوانیم جبران کنیم.

محمدرضا گرایی: 

 مسئولان شیراز به وعده شان عمل نکردند!


